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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2017 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PRZECŁAWIU  

31 października 2017 roku  
 
odbytej w Sali Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 7, 39-320 Przecław. 
 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Przecławiu, której przewodniczył Pan Zenon Krawczyk - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Miejskiej wg listy obecności stanowiącej 
załączniki Nr 1 do protokołu, sołtysi i przewodniczący zarządu osiedli wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 2 do protokołu oraz zaproszeni goście wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 3 do protokołu. 
 
Obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej (zwanej dalej Radą) w VII kadencji otworzył o godz. 10:00  
i prowadził Pan Zenon Krawczyk – Przewodniczący Rady (zwany dalej Przewodniczącym), 
wygłaszając formułę: „Wysoka Rado, otwieram XXXIII sesję Rady Miejskiej w Przecławiu”. 
Następnie przywitał przybyłych na posiedzenie: Radnych, Burmistrza Przecławia Pana Ryszarda 
Wolanina, Zastępcę Burmistrza Pana Edwarda Janusza Dybskiego, Sekretarza Pana Janusza 
Krakowskiego i Skarbnika Panią Joannę Krzempek, Dyrektorów i Kierowników Jednostek 
Organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących osiedli. 
 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych. 
Następnie poinformował, iż porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o 
sesji i pozostałymi niezbędnymi materiałami. Porządek ten stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad XXXIII sesji: 
 

1. Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu.  
3. Przedstawienie informacji na temat wdrożenia reformy systemu edukacji  

w gminie Przecław. 
4. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok 2016/2017. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobryninie  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Dobryninie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach 
Brzeskich w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. ks. Tadeusza Wiatra  
w Łączkach Brzeskich. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Walerii Szalay Groele w Przecławiu  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Walerii Szalay Groele w Przecławiu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego  
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w Tuszymie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Tuszymie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Przecław. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Przecław. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 
położonych w obrębie 67 Przecław, miasto Przecław. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 
położonej w Tuszymie, gmina Przecław. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
położonej w Przecławiu, miasto Przecław. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulic położonych na terenie 
miasta Przecław. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na 
rok 2017. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przecław 
na lata 2017 – 2026. 

20. Przedstawienie informacji o działalności klubów sportowych dotowanych z 
budżetu gminy Przecław na podstawie art. 28 ustawy z dnia 25 czerwca 2010r. 
o sporcie: 

 Klub Sportowy „POTOK” Dobrynin, 
 Klub Sportowy „ISKRA” Łączki Brzeskie, 
 Ludowy Klub Sportowy „TEAM” Przecław, 
 Klub Sportowy „TUSZYMKA” Tuszyma, 
 Ludowy Klub Sportowy „SKORPION” Wylów. 

21. Wolne zapytania i wnioski 
 

Przewodniczący – poddał pod głosowanie porządek obrad. 
Porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie przez Radnych. 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad 1.  
Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu 
 
Przewodniczący – przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych za rok 
2016 – pracowników Urzędu Miejskiego i pracowników jednostek organizacyjnych gminy - 
informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu oraz Radnych Rady Miejskiej w Przecławiu 
- informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – przedstawił pismo jakie zostało skierowane do Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Rzeszowie odnośnie wprowadzenia ograniczeń prędkości na drodze 
wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – Dębica, wykonanie przejść dla pieszych oraz remontów 
chodników - pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przedstawił również pismo Marszałka Województwa Podkarpackiego w sprawie ustalenia 
procedury prowadzenia przez PZDW w Rzeszowie zadań z zakresu infrastruktury drogowej 
finansowanych przez województwo podkarpackie z udziałem pomocy innych jednostek 
samorządu terytorialnego na zadania związane z infrastrukturą drogową - pismo stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.  
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Ryszard Brzozowski – Sołtys Tuszymy – zapowiedział blokadę drogi wojewódzkiej.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – przedstawił również pismo Starosty powiatu Mieleckiego w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na budowę chodnika przy drodze powiatowej Nr 
1183R Łączki Brzeskie – Nagoszyn w miejskości Łączki Brzeskie - pismo stanowi załącznik nr 
9 do protokołu.  
 
Dariusz Chmura - Rady – zabrał głos w związku z pismem Starosty Powiatu Mieleckiego. 
Przedstawił przebieg prac dotyczących przygotowania inwestycji budowy chodnika przy drodze 
powiatowej w Łączkach Brzeskich.  
1. 31.01.2017 r. - Uchwała nr XXIV/218/2017 Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia 30 stycznia 

2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu mieleckiego na realizację 

zadania inwestycyjnego polegającego na budowie chodnika przy drodze powiatowej  

w miejscowości Łączki Brzeskie ( kwota 35.000,00 zł ) 

2. 03.02.2017 r. - przekazanie w/w uchwały do PZD w Mielcu wraz z informacją że stosowna 

dokumentacja budowy chodnika (za rowem) jest w posiadaniu PZD w Mielcu. 

3. 25.04.2017 r. - pismo z PZD w Mielcu, po oględzinach w terenie, z informacją, że wkład 

własny gminy Przecław jest za mały, zaprojektowane rozwiązanie budowy chodnika poza 

rowem nie jest możliwe do realizacji. Według PZD w Mielcu szacunkowy koszt budowy 

chodnika przy krawędzi jezdni z wykonaniem poszerzenia istniejącej jezdni wraz z 

nakładką asfaltową na całej szerokości jezdni ( na d. 550 mb drogi ) wynosi 605.000,00 

zł brutto  

4. Oględziny w terenie na miejscu w Łączkach Brzeskich przy udziale Dyrektora PZD w Mielcu, 

pracowników PZD w Mielcu, Radnych Powiatowych – Macieja Jemioło i Mariusza Barnasia, 

Radnego Rady Miejskiej w Przecławiu Dariusza Chmury, Sołtysa Łączek Brzeskich 

Tadeusza Kudły oraz pracowników UM w Przecławiu ( czerwiec 2017r. ) 

5. Wizyta Burmistrza Przecławia u Starosty Powiatu Mieleckiego – ustalenie kwoty 

100.000,00 zł na budowę chodnika ( sierpień 2017r. ) 

6. 29.08.2017 r. - Uchwała nr XXXI/278/2017 Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia 29 sierpnia 

2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu mieleckiego na realizację 

zadania inwestycyjnego polegającego na budowie chodnika przy drodze powiatowej w 

miejscowości Łączki Brzeskie ( kwota 100.000,00 zł ) 

7. 05.09.2017 r. - przesłanie w/w uchwały do PZD w Mielcu 

8. 27.09.2017 r.- pismo do Starosty Powiatu Mieleckiego z prośbą o przygotowanie umowy 

dotyczącej realizacji i współfinansowania budowy chodnika 

9. 06.10.2017 r. - pismo od Starosty Powiatu Mieleckiego z przekazaniem informacji, że ze 

względu na późne podjęcie przez Radę Miejską w Przecławiu uchwały PZD w Mielcu nie 

jest w stanie przygotować inwestycji do realizacji i zabezpieczyć środków w budżecie 

Powiatu w bieżącym roku argumentując tym, że po analizie stwierdzono, że budowa 

chodnika w technologii poza rowem przydrożnym otwartym nie jest możliwa w granicach 

istniejącego pasa drogowego, a zmiana rozwiązania technicznego (lokalizacji) 

przedmiotowego chodnika wymaga opracowania nowego projektu i uzyskania stosownych 

zezwoleń, w szczególności decyzji wodnoprawnej na przykrycie rowu. Szacunkowy koszt 

inwestycji wyniesie 605 000,00 zł.  

 

Piotr Grochowina – Radny – zwrócił się z prośbą o ustalenie granic drogi gminnej obok Państwa 
Szczudły w celu utwardzenia poboczy. 
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Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Ad 2.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – zabierając głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej. 
 
W głosowaniu nad przyjęciem protokołu uczestniczyło 13 radnych.  
Za przyjęciem protokołu Nr XXXII/2017 z dnia 22 września 2017 roku głosowało  
13 radnych, nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Protokół Nr XXXII/2017 z dnia 22 września 2017 roku został przyjęty przez 
radnych 13 głosami „za”.  
 
Ad 3. 
Przedstawienie informacji na temat wdrożenia reformy systemu edukacji w gminie 
Przecław. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zwrócił uwagę na skutki wprowadzonej reformy 
systemu edukacji. Zaprezentował bazę oświatową. Poinformował iż w chwili obecnej na terenie 
gminy pracuje 140 nauczycieli. 
Oddał głos Panu Januszowi Krakowskiemu – Sekretarzowi Gminy. 
 
Janusz Krakowski – Sekretarz Gminy – przedstawił wybrane aspekty oświaty w Gminie 
Przecław - prezentacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
Dokonał porównania starego i nowego systemu oświaty, porównał liczbę dzieci w szkołach  
i przedszkolach, struktury zatrudnienia i wydatków. 
 
Wiesław Jemioło – Dyrektor SP w Dobryninie – przedstawił potrzeby SP w Dobryninie w 
związku z wprowadzona reformą oświaty: m.in. wydatki na: zakup dodatkowego sprzętu 
dydaktycznego, nowa pracownia komputerowa, remont ciągów komunikacyjnych, 
dostosowanie biblioteki do nowego programu edukacyjnego, zakup wyposażenia do stołówki, 
wyposażenie pracowni biologii, chemii i fizyki, zakup monitoringu, remont szatni. 
 
Agata Trawczyńska – Dyrektor SP w Kiełkowie – przedstawiła potrzeby SP w Kiełkowie w 
związku z wprowadzona reformą oświaty: m.in. niezbędna jest rozbudowa szkoły podstawowej 
gdyż szkoła dysponuje tylko 6 klasami oraz budowa sali gimnastycznej. 
 
Beata Cudecka – Dyrektor SP w Łączkach Brzeskich – przedstawiła potrzeby SP w Łączkach 
Brzeskich w związku z wprowadzoną reformą oświaty: niezbędna jest rozbudowa SP w 
Łączkach Brzeskich, konieczne jest doposażenie pracowni oraz gabinetów które muszą powstać 
w związku z reformą, konieczna jest wymiana okien, drzwi, remont elewacji oraz dachu, 
wyposażenie pracowni informatycznej. 
 
Małgorzata Nicpoń – Dyrektor SP w Przecławiu – w związku ze zmiana siedziby niezbędne będą 
koszty związane właśnie ze zmianą siedziby, tzn. pieczątki, szyldy itp. 
Konieczne będzie dostosowanie budynku gimnazjum do potrzeb edukacji wczesnoszkolnej czyli 
dla najmłodszych uczniów – kl. I-III – remonty korytarzy, łazienek, sanitariatów. 
Doposażenia wymaga pracownia komputerowa oraz biblioteka szkolna. Niezbędna jest opieka 
świetlicowa oraz psychologiczno – pedagogiczna dla uczniów. 
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Mirosław Basara – Dyrektor SP w Tuszymie - przedstawił potrzeby SP w Tuszymie w związku 
z wprowadzoną reformą oświaty: niezbędne jest wygospodarowanie pomieszczeń na sale 
lekcyjne – dlatego rozważyć należy nauczanie zmianowe, konieczna jest pomoc psychologa i 
pedagoga szkolnego ponieważ problemy uczniów z gimnazjum wracają do szkół 
podstawowych, niezbędna jest pomoc logopedyczna – dzieci mają bardzo duże potrzeby w 
tym zakresie, opieka świetlicowa, zwrócił uwagę na zły rozkład odjazdów autobusów, na koszty 
związane z dostosowaniem budynku SDK na obiekt przedszkolny, niezbędny jest montaż 
monitoringu w szkołach w celu zapewnienia należytego bezpieczeństwa dzieciom oraz zakup 
wyposażenia do pracowni tematycznych. 
 
Lidia Jemioło – Proczek – Dyrektor SP w Rzemieniu - przedstawiła potrzeby SP w Rzemieniu w 
związku z wprowadzoną reformą oświaty: konieczne jest doposażenie pracowni fizycznych, 
chemicznych a także biologicznych i komputerowych, brak pomieszczenia na świetlicę oraz 
gabinety specjalistyczne wynikające z przepisów prawa, konieczna jest pomoc psychologa  
i pedagoga szkolnego, doposażenie biblioteki szkolnej a także montaż monitoringu na obiekcie 
szkolnym. 
 
Janusz Krakowski – Sekretarz Gminy – dokonał podsumowania wypowiedzi wszystkich 
dyrektorów szkół. Potwierdził zasadność potrzeb. Poinformował również ze od nowego roku 
szkolnego wprowadzony zostanie w każdej placówce Dziennik Elektoniczny. 
 
Stanisław Moździoch – Radny – podzielił się refleksją dotyczącą finansowania wszystkich 
potrzeb oświatowych które są bardzo duże. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz – poinformował że aby zrealizować wszystkie potrzeby oświaty 
niezbędna jest w budżecie gminy kwota 6 mln. zł. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji pkt. 4. 
 
Ad 4.  
Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok 2016/2017. 
 
Janusz Krakowski – Sekretarz Gminy – oddał głos Pani Annie Bogdan – Dyrektor Wydziału 
Oświatowo - Ekonomicznego. 
 
Anna Bogdan – Dyrektor Wydziału Oświatowo – Ekonomicznego – przedstawiła informację z 
realizacji zadań oświatowych w gminie Przecław w roku szkolnym 2016/2017 - prezentacja 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Przedstawione zostały dane o liczbie uczniów i 
oddziałów w roku szkolnym 2016/2017, kadrze pedagogicznej, działania podejmowane przez 
wszystkie szkoły podstawowe na terenie gminy Przecław oraz informację o wynikach 
pokontrolnych poszczególnych placówek. 
 
Informację o stanie zadań oświatowych, w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego uzupełniła 
Pani Ewa Arciszewska – Dyrektor Zespołu Szkół w Przecławiu. 
 
Ewa Arciszewska – Dyrektor Zespołu Szkół w Przecławiu - prezentacja stanowi załącznik nr 
12 do protokołu. 
Przedstawiła informację o wynikach egzaminu gimnazjalnego w roku 2017 oraz wyniki 
egzaminu maturalnego Liceum Ogólni kształcącego w Przecławiu w 2017 roku. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 4 i przeszedł do realizacji pkt. 5. 
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DO PORZĄDKU OBRAD DOŁĄCZYŁ RADNY ROMAN GAWRYŚ. 
 
Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobryninie w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Dobryninie. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobryninie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Dobryninie. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/287/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Dobryninie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Dobryninie - stanowiącą 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 5 i przeszedł do realizacji pkt. 6. 
 
Ad 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/288/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w 
Kiełkowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Kiełkowie - stanowiącą 
załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt. 7. 
 
Ad 7.  
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Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach Brzeskich 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach Brzeskich. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach 
Brzeskich w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach Brzeskich. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/289/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. Tadeusza Wiatra w 
Łączkach Brzeskich w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Tadeusza Wiatra w Łączkach 
Brzeskich - stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt. 8. 
 
Ad 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Walerii Szalay - Groele w Przecławiu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Walerii Szalay - Groele w Łączkach Brzeskich. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Walerii Szalay - Groele w Przecławiu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im Walerii Szalay - Groele w Przecławiu. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/290/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Walerii Szalay - Groele 
w Przecławiu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Walerii Szalay - Groele w Przecławiu - 
stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 8 i przeszedł do realizacji pkt. 9. 

 

Ad 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu. 
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Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/291/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Dąbrowskiej w 
Rzemieniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Dąbrowskiej w Rzemieniu - stanowiącą 
załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 9 i przeszedł do realizacji pkt. 10. 
 
Ad 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 
Tuszymie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
w Tuszymie. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 
Tuszymie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Tuszymie. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/292/2017 - w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Tuszymie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Tuszymie - stanowiącą załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 10 i przeszedł do realizacji pkt. 11. 
 
PRZEWODNICZĄCY OGŁOSIŁ PRZERWĘ. 
 
Ad.11. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 
 
Przewodniczący – oddał głos Pani Renacie Ozimek – Dyrektor Wydziału Podatków, Opłat i 
Gospodarki Odpadami. 
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Renata Ozimek – Dyrektor Wydziału Podatków, Opłat i Gospodarki Odpadami – przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Z analizy kosztowej funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na 
terenie gminy Przecław wynika że całkowity koszt roczny kształtuje się na poziomie 845 tys. 
zł. Poinformowała że stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i 
odbieranymi w sposób selektywny wzrosły o 0,50 zł a w przypadku odpadów komunalnych 
zbieranych i odbieranych w sposób nieselektywny wzrosły o 1,00 zł od osoby. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/293/2017 w sprawie określenia metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty - stanowiącą 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 11 i przeszedł do realizacji pkt. 12. 
 
Ad 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Przecław. 
 
Przewodniczący – oddał głos Pani Renacie Ozimek – Dyrektor Wydziału Podatków, Opłat i 
Gospodarki Odpadami. 
 
Renata Ozimek – Dyrektor Wydziału Podatków, Opłat i Gospodarki Odpadami – przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Zmiana deklaracji dotyczy głównie: uzasadnienia 
złożenia deklaracji oraz uzupełnienia jej o dane współmałżonka. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/294/2017 w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Przecław - 
stanowiącą załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 12 i przeszedł do realizacji pkt. 13. 
 
Ad. 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Przecław. 
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Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały wraz z wprowadzonymi poprawkami do treści 
projektu uchwały. 
 
Piotr Grochowina – Radny – zadał pytanie kto jest zaliczany do Grupy W1. 
 
Ryszard Wolanin - Burmistrz – poinformowała że Grupa W1 dotyczy odbiorców usług 
rozliczanych wg wskazań wodomierza głównego. 
 
Nikt więcej nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
12 radnych, nikt nie głosował przeciw, dwóch radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/295/2017 - w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Przecław 
- stanowiącą załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 13 i przeszedł do realizacji pkt. 14. 
 
Ad 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości położonych 
w obrębie 67 Przecław, miasto Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały. Poinformował, że wszystkie działki przeznaczone zostaną 
na poszerzenie drogi gminnej. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 
położonych w obrębie 67 Przecław, miasto Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/296/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
nieruchomości położonych w obrębie 67 Przecław, miasto Przecław - stanowiącą załącznik 
nr 22 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 14 i przeszedł do realizacji pkt. 15. 
 
Ad 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości położonej 
w Tuszymie, gmina Przecław. 
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Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały. Poinformował, że przedmiotowa działka przeznaczona 
zostanie na poszerzenie drogi gminnej. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 
położonej w Tuszymie, gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/297/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
nieruchomości położonej w Tuszymie, gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 23 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 15 i przeszedł do realizacji pkt. 16. 
 
Ad 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
położonej w Przecławiu, miasto Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały.  
Poinformował że gmina Przecław jest w posiadaniu Ekspertyzy technicznej dotyczącej stanu 
technicznego tegoż budynku z której wynika iż budynek jest w bardzo złym stanie technicznym 
wskutek osiadania gruntu pod budynkiem. Konieczna jest również wymiana konstrukcji i połaci 
dachu. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części 
nieruchomości położonej w Przecławiu, miasto Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw, dwóch radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/298/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż części nieruchomości położonej w Przecławiu, miasto Przecław- stanowiącą 
załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 16 i przeszedł do realizacji pkt. 17. 
 
Ad 17.  
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulic położonych na terenie 
miasta Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały.  
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulic położonych na 
terenie miasta Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
14 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/299/2017 - w sprawie zmiany nazwy części ulic 
położonych na terenie miasta Przecław - stanowiącą załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 17 i przeszedł do realizacji pkt. 18. 
 
Ad. 18 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na rok 
2017. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały uwzględniła wprowadzone 
autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2017 rok.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/300/2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej na 2017 rok - stanowiącą załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 18 i przeszedł do realizacji pkt. 19. 
 
Ad. 19. 
Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przecław na 
lata 2017 - 2026. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
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Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Przecław na lata 2017 - 2026. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, jeden radny głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXXIII/301/2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Przecław na lata 2017 - 2026 - stanowiącą załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 19 i przeszedł do realizacji pkt. 20. 
 
Ad. 20 
Przedstawienie informacji o działalności klubów sportowych dotowanych z 

budżetu gminy Przecław na podstawie art. 28 ustawy z dnia 25 czerwca 2010r. o 

sporcie: 

 Klub Sportowy „POTOK” Dobrynin -  

 Klub Sportowy „ISKRA” Łączki Brzeskie, 

 Ludowy Klub Sportowy „TEAM” Przecław, 

 Klub Sportowy „TUSZYMKA” Tuszyma, 

 Ludowy Klub Sportowy „SKORPION” Wylów. 

 

Przewodniczący – oddał głos Panu Mariuszowi Barnasiowi – Dyrektorowi Wydziału Promocji i 

Rozwoju Gminy Przecław. 

 

Mariusz Barnaś – Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy Przecław – przedstawił 

możliwości finansowania stowarzyszeń zgodnie z ustawą o pożytku publicznym i wolontariacie 

oraz zgodnie z ustawa o sporcie. 

 

Eugeniusz Pleban – Prezes Klubu Sportowego „POTOK” Dobrynin – przedstawił informację 

dotyczącą działalności Klubu. Zgłosił potrzebę zwiększenia środków w budżecie gminy Przecław 

na rok 2018 - które są przeznaczone na działalność klubów sportowych. 

 

Ryszard Helowicz – Prezes Klubu Sportowego „ISKRA” Łączki Brzeskie – podziękował za 

wsparcie finansowe Burmistrzowi Przecławia. Przedstawił informacje dotyczącą działalności 

Klubu. Przedstawił koszty funkcjonowania klubu. Poinformował iż w strukturach klubu 

powstała Akademia Piłkarska dla najmłodszych pasjonatów piłki nożnej. 

 

Dariusz Chmura – Radny – uzupełnił wypowiedz Ryszarda Helowicza o uwagi dotyczące 

Akademii Piłkarskiej.  

W chwili obecnej w zajęciach uczestniczy ponad 50 dzieci, koszty funkcjonowania Akademii 

również pochłaniają spore środki finansowe.  

Niezbędne wydaje się zwiększenie wsparcia finansowego na potrzeby Klubu Sportowego i 

Akademii Piłkarskiej. 
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Edward Pleban – Prezes Klubu Sportowego „SKORPION” Wylów - przedstawił informacje 

dotyczącą działalności Klubu. Podkreślił iż dotacja z budżetu gminy nie jest wystarczająca na 

funkcjonowanie Klubu Sportowego. 

 

Robert Darłak – Członek Zarządu Klubu Sportowego TUSZYMKA w Tuszymie – przedstawił 
strukturę funkcjonowania Klubu Sportowego oraz jego działalność – prezentacja stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Piotr Grochowina – Radny – uzupełnił wypowiedź Roberta Darłaka – zaprezentował strukturę 
kosztów niezbędnych przy funkcjonowaniu klubu sportowego. 
Podkreślił iż, dotacja z budżetu gminy nie jest wystarczająca na funkcjonowanie Klubu 

Sportowego. 

 
Maciej Jemioło – Prezes Klubu Sportowego TEAM Przecław – zaprezentował strukturę Klubu 
Sportowego, działania oraz dokonał prezentacji źródeł finansowania działalności Klubu - 
prezentacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
DYSKUSJA  
 
W dyskusji udział wzięli: 
Tadeusz Kopera – Radny – który poinformowała że istnieje jeszcze Klub Sportowy WISŁOKA 
Podole – który istnieje ale nie uczestniczy w rozgrywkach ligowych. Jest przeciwny utworzeniu 
Centralnego Klubu Sportowego na terenie Gminy Przecław. 
 
Stanisław Moździoch – Radny – zapytał o statystykę meczy wygranych i przegranych w 
ostatnim sezonie. 
 
Wywiązała się dyskusja odnośnie utworzenia Centralnego Klubu Sportowego na terenie Gminy 
Przecław. Problemem jest zbyt mała ilość zawodników czynnie uczestniczących w rozgrywkach. 
Utworzenie Centralnego Klubu Sportowego wiąże się z ogromem pracy organizacyjnej. 
 
Maciej Jemioło – Prezes Klubu Sportowego TEAM Przecław - zawnioskował o zwiększenie 
środków w budżecie gminy Przecław na 2018r. na działalność Klubów Sportowych. 
 
Dariusz Chmura – Radny – jest przeciwny utworzeniu Centralnego Klubu Sportowego dla 
najmłodszych mieszkańców gminy. 
 
Janusz Edward Dybski – Zastępca Burmistrza – zabrał głos w sprawie utrzymania obiektów 
sportowych na terenie gminy Przecław. Każda praca na obiekcie winna być uzgodniona z 
pracownikiem urzędu. 
 
Przewodniczący – wyraził opinię na temat zwiększenia środków w budżecie gminy Przecław. 
Zachęcił aby Kluby sięgały po inne środki nie tylko te pochodzące z budżetu gminy. 
 
Maciej Jemioło – Prezes Klubu Sportowego TEAM Przecław – zwrócił uwagę że gmina to nie 
jedyne źródło finansowania klubów. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz – dokonał podsumowania dyskusji. Wyraził swoją opinię odnośnie 
centralizacji działań – uważa że na terenie naszej gminy jest to niemożliwe. 
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Poinformował iż Kluby powinny szukać źródeł finansowania – nie tylko sięgać po środki z 
budżetu gminy. Należy szukać sponsorów czy innych źródeł dotacji. Dużo pracy należy 
wykonywać społecznie. 
Uważa że samorząd powinien wspierać te inicjatywy, które pociągają za sobą zaangażowanie 
najmłodszych mieszkańców. Samorząd chce wpierać te inicjatywy. 
Poinformował iż w projekcie budżetu gminy Przecław zapisana zostanie kwota 150 tyś. zł na 
działalność Klubów Sportowych. 
 
Ad 21  
Wolne zapytania i wnioski. 
Ryszard Brzozowski – Sołtys Tuszymy – zapytał o plany dotyczące przebudowy linii kolejowej 
biegnącej przez gminę Przecław. 
 
Zbigniew Jurek – Radny – podziękował za budowę drogi w kierunku oczyszczalni ścieków. 
 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział w obradach i wygłaszając formułę „Wysoka Rado zamykam XXXIII sesję Rady Miejskiej 
w Przecławiu” - zamknął posiedzenie o godzinie 16:15. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

 

 
 
 

Protokołowała: 

 

Dorota Strzelczyk 

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Przecławiu 

       

          Zenon Krawczyk 


